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Grundejerforeningen Kiplings Alle 
Bestyrelsesmøde d. 5. oktober 2021 
 
 
Deltagere 
Casper Juul-Gregersen 
Grethe Mortensen 
Lars Vabbersgaard Andersen 
Lars Delfs Mortensen 
Louise Ebdrup 
 
Fraværende 
 
 
Punkter på dagsordenen: 

1. Opfølgning fra sidste møde 
a. Arbejdsdag afholdt 

Fodhegn og ”hund i snor”-skilt blev sat op, luget ukrudt ved bålplads, renset kloakker, luget 
ved vendepladser. 

b. Pannabane indviet i forlængelse af arbejdsdagen. Stor tilslutning, god stemning og 
fremragende vejr. 

c. Ved pannabanen er der opstillet en ”bænk”, som tilskuere kan sidde på eller hvile sig op af. 
De anvendte materialer er primært overskud fra fodhegnet, dvs. robiniestammer som 
legepladsen. 
 

2. Opfølgning på generalforsamling 
a. Status på forslag til generalforsamlingen 

a. Opsætning af skilte på fællesarealer - udført 
b. Indkøb af udstyr til brug bl.a. ved pannabanen - udført 
c. Indvielse af pannabanen - udført 
d. Videreudvikling af grønne fællesarealer 
e. Sti til Sdr. Tranders Vej 
f. Etablering af gyngestativ for større børn 
g. Etablering af legehus 
h. Solsejl (vedtaget i 2020) 

Kommunen mener, der skal ansøges om det, når det ikke tages ned/sat op ved 
brug. Desuden har der været en føler ude hos naboerne, og der er ikke 
umiddelbart stemning for det af hensyn til vindstøj. 
 

 
3. Fællesarealer 

a. Græsklipning og grusstier 
Der er klippet en sti i randområdet. 
Vedr. renovering af stier har bestyrelsen indhentet tilbud fra Essendrup Vejservice på kr. 
93.600,-. Vi indhenter også tilbud fra OK Nygaard, evt. flere. 

b. Gadelys 
Defekte lyskilder udskiftet med LED, 12W, mod tidligere 35W. 

c. Randområde 
Græsset er klippet på hele arealet, desuden er der klippet en sti jf. pkt. a. 

d. Bålsted 
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På arbejdsdagen blev der luget ukrudt. Grethe vedligeholder løbende. 
 

4. Arbejdsdage 
a. Se pkt. 1. 

 
5. Snerydning 

a. Intet nyt 
 

6. Næste møde 
a. 24. november 2021, kl. 19:30, hos Grethe, nr. 9. 

 
7. Andet/evt. 

a. Udviklingen af det østlige Aalborg 
Sdr. Tranders vil gerne have penge til deres fælleshus. 
Folk vil gerne have en skole i området. 
Der efterspørges ordentlig cykelsti til Gistrup, evt. sti over marken eller overføring over 
Egnsplanvej. 
Skolebuskort kan fås med den begrundelse, at der er en særlig farlig cykelvej til Gistrup. 
Forslag om at gøre området mellem os, Visse og Gistrup til et område lig Øster Ådalen. 
Bedre cykelforhold langs Karlfeldts Allé og op mod fakta. 

b. Omkring oktober får Grundejerforeningen Sdr. Tranders opstillet legeplads. 
c. Hjertestarteren har været ude af skabet to gange, men ikke været i brug, idet ambulancen 

er kommet samtidig. 
 
 

 


